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W tym filmie zastanawiamy się, o jakiej broni myślał słynny
polski  generał  Kukuła  w  ostatniej  wiralnej  wypowiedzi?  Bo
Werner  Fasslabend,  parlamentarzysta  i  w  latach  1990–2000
minister obrony Austriackiej Partii Ludowej (ÖVP), mówi: „Nie
da  się  wystarczająco  dobrze  opisać  tragedii  tego,  czego
doświadczyła Europa, a mianowicie tego, że okazuje się, iż
każdy kraj ma inny system uzbrojenia, że te systemy są ze sobą
tylko  częściowo  kompatybilne,  że  niezwykle  trudno  jest
rozmieścić nawet dwa tuziny systemów jednego rodzaju broni, A
armii  jest  niezwykle  trudno  pracować  wydajnie  w  takiej
sytuacji,  ponieważ  każdy  system  uzbrojenia  wymaga  również
specjalnego szkolenia, a zatem ogólna wydajność jest daleko w
tyle”.

Źródło: YouTube.com

https://wolnemedia.net/z-jaka-bronia-panie-gen-kukula/
https://wolnemedia.net/z-jaka-bronia-panie-gen-kukula/
https://www.youtube.com/watch?v=YEPS8SPQZW0

